
Referat af bestyrelsesmøde d. 10. oktober. 

Mødet flyttet fra d. 3. okt. P.g.a. af fællesmøde. 

 

Tilstede: Tanja, Susanne, Lone og Anni 

 

Jubilæer: max 500 kr.  

Vi har 2 60 års jubilarer som få en lille gave 

Prioritering: 

Lydisolering af selskabslokale. Ifølge Rene er arbejdet i gang. 

Petangbanen: bord bænkesæt – læskærme gerne grønne. Kanten trænger til skift. Ny tegning kreeret af Tanja. Mål 

kommer senere. 

Biografen: vi gør selv rent og tømmer ud.  Ideen er at lave et klublokale til forskellige aktiviteter. 

 

Fra beboer: 

Liste i opgangene med åbningstider til bestyrelsesmøder og navnene på bestyrelsesmedlemmerne. Det er modtaget 

og bliver gjort.  

Vedr . leje af selskabslokale. E-mail: almenbo.afdeling11@gmail.com.  Er man ikke på mail kan en seddel smides i 

bestyrelsens postkasse ved nr. 62 

Selskabslokalet kan ikke lejes fra d.23/12-2024 til d. 2/1-2025 

 

Næste møde: 5. december kl. 17.30 

 

 

Fra generalforsamlingen: 

Sikring af kælder: dørene skal holdes lukket og brug gode hængelåse. 

Vaskemaskine: det tager vi når det bliver aktuelt. 

Dørtelefornerne følger foreløbig  budgettet. 

Isolering af loftlejlighederne; venter på budgetering og vedligeholdelseprojekter. 
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